
Høring Sauland kraftverk 1 og 2 
 
 
 
 
Hadde dessverre ikkje anledning til å møte på folkemøte til NVE i Sauland. 
 
 
Eg er grunneigar og falleigar i Hjartdøla ca 2,5 km nedstrøms Hjartsjøvatn. 
 
Eg er eigar av garden Lonar, gnr. 60, bnr. 1, der storparten av dyrka jorda ligg ned mot elva. 
Det vil vere til stor fordel fordel for bruken av jordbruksarealet å få minka vassføringa i elva. 
Dette gjeld også for mine naboar. 
 
Eg meiner at ei utbygging som omsøkt av Skagerak kraft heilt klart er å foretrekke, ikkje 
minst i høve produsert kraftmengde og med tanke på framtidige inntekter for kommunen. 
 
Ein annan viktig faktor er bumiljøet i Sauland sentrum som slepp å ligge i eit ”skoddehav” 
lange periodar vinterstid. Er klar over at dette problemet vert forskyva viare nedover i elva, 
men der er tross alt busetnaden meir spreid og ikkje så nær elva. 
 
 
 
Med helsing 
 
 
 
Hans Olav Asland 


